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Schriftelijke vragen 

Indieners Titel Portefeuille Team Startdatum einddatum Opmerking 

       

 

Moties 

Indieners /datum Titel Inhoud Portefeuille Einddatum opmerking 

DB 8-7-2019 Kapbeleid 

Wakkerendijk/Meentweg 

-Alle particuliere bomen met een minimale diameter van 

20 cm (ook bomen jonger dan 50 jaar) op alle percelen 

aan de volledige Wakkerendijk en Meentweg in Eemnes 

op de lijst met waardevolle bomen te plaatsen.  

-Dit aanvullend te doen op de reeds vigerende lijst met 

waardevolle bomen en niet in plaats van. 

-Deze uitbreiding van de lijst met waardevolle bomen zeer 

spoedig in het college vast te stellen. 

-Over deze aanpassing goed te communiceren met de 

perceeleigenaren die het betreft. 

Reijn  Opdracht wordt gestart na de 

zomervakantie. Gereed Q4. 

 

5-12-2022 In het 

Collegeprogramma 2022-2026 

is een aantal acties opgenomen 

gericht op het behoud van 

bomen. De planning in de tijd 

wordt momenteel bekeken. 

 

D66 8-7-2019 Parkeren onder panelen  (overgenomen)  

Dictum:  

Draagt het college op: 

Uiterlijk voor het reces van 2020 een voorstel naar de raad 

te sturen waarin uitgewerkt is hoe op de parkeerterreinen 

BEL-kantoor, werf, Minnehof, SV Eemnes, en Huis van 

Eemnes geparkeerd en opgeladen kan worden onder 

zonnepanelen; 

Ten Have  Voorstel is besproken in 

commissie BSM 23 -5-2022. Het 

voorstel behoeft nog wat 

verbeteringen n.a.v. vragen 

tijdens de commissie. 

*technische vraag DB 

*technische vragen D66 

College komt terug met 

aangepast voorstel 

 

5-12-2022  De raad zal deze 

maand nog middels een 

Raadsinformatiebrief worden 

geïnformeerd. 
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9-3-2023 Er is regio-breed een 

marktconsultatie opgestart. 

Hiervan verwachten we eind 

mei de resultaten.     

 

PvdA,D66 DB 26-

10-2020 

Beheer agrarische percelen Dictum: Verzoekt het college: 

De mogelijkheden voor voornoemd gebruik van de 

genoemde percelen te onderzoeken en met concrete 

voorstellen te komen 

Reijn  Wordt opgepakt als onderdeel 

van nog op te stellen 

pachtbeleid. 

CDA 28-6-2021 Focus PV systemen Dragen wij het college op om: 

Bij de stappen welke het college de komende jaren neemt 

de focus te hebben op pv-systemen en niet op 

grootschalige opwek door windenergie 

Dit te volharden gedurende 2 jaar. 

en gaat over tot de orde van de dag. 

Ten Have  Deze motie wordt uitgevoerd. 

PvdA 8-11-2021 Veiligheid fietstunnel Recent bij het fietstunneltje onder de A27 weer enkele 

incidenten hebben plaatsgevonden 

Maatregelen te nemen om de situatie ter plekke te 

verbeteren door toepassing van extra verlichting en 

cameratoezicht  

 

Van Benthem  (Het gevoel van) sociale 

veiligheid is belangrijk. 

Cameratoezicht is in combinatie 

met andere maatregelen één 

van de middelen om de 

openbare orde en veiligheid in 

de Eemnes te handhaven. We 

zijn voornemens om op 

genoemde locatie te 

experimenteren met flexibele 

camera’s. 
 

3-11-2022 De politie is gevraagd 

om de situatie in de fietstunnel 

te monitoren. Voor inzet van 

camera’s is namelijk een 
onderbouwing nodig. Vanaf 1 

januari 2022 tot heden is sprake 

geweest van 1 melding van een 

onveilige situatie. Deze is door 

de politie behandeld en 
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beoordeeld. Het betrof een 

situatie die niet strafbaar was. 

Deze signalen zijn tot op heden 

ontoereikend om inzet van 

cameratoezicht in het kader van 

openbare ordehandhaving 

mogelijk te maken. 

 

5-12-2022 Voor het sociaal 

veiliger maken van de 

fietstunnels middels verlichting 

wordt in kwartaal 1 2023 een 

plan van aanpak opgesteld met 

een kostenraming. 

 

6-4-2023 Rijkswaterstaat 

(eigenaar van de tunnel) heeft 

aangegeven 

vleermuisvriendelijke 

verlichting te willen. Dit zal 

nadere uitwerking krijgen in het 

plan van aanpak. 

 

D66/CDA Transitievisie Warmte Roept het college op: 

● om isoleren als eerste prioriteit in de 

transitievisie warmte en de wijkplan gesprekken 

op te nemen 

● de transitievisie warmte open te houden voor 

andere alternatieven en niet te beperken of 

alleen de focus te laten hebben op de aanleg 

voor een warmtenet met (U)DG of andere bron 

als voeding daarvoor 

Ten Have  Aanvullend op de visie wordt 

isolatie als prioriteit in de 

wijkuitvoeringsplannen 

meegenomen.  

In de visie is een warmtenet 

niet als enige optie genoemd. 

En wordt daarentegen niet 

alleen gekoppeld aan (U)DG. In 

de visie worden meerdere 

alternatieve warmtebronnen 

benoemd voor dit warmtenet. 

Gesprekken met 

buurgemeenten moeten nog 

geïnitieerd worden. 
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● de kansen voor (U)DG in Eemnes nauwlettend te 

monitoren en experimenten hiermee niet in de 

weg te staan 

● in afstemming te gaan met de buurgemeenten 

over de warmtetransitie en daarin mogelijke  

oplossingen 

● om de samenwerking met buurgemeenten te 

zoeken in warmtetransitie en de raad over de 

uitkomsten van deze gesprekken te informeren 

 

3-4-2023 Laatste stand van 

zaken is gegeven via ‘memo 
motie Transitie Visie Warmte’ 
voor presidium 15 maart 2023 

 

DB 19-12-2022 voorzieningenwijzer Te onderzoeken of de 

voorzieningenwijzer iets voor Eemnes is ( 

en mogelijk de hele HBEL) en of dat 

mogelijkheden en meerwaarde geeft om 

onze inwoners te helpen en wat de 

eventuele kosten voor een dergelijke site 

zijn. 

Intentie motie is overgenomen door 

college, focus ligt op eigen website op 

orde te hebben zodat de informatie 

makkelijk beschikbaar komt. Kan ook 

d.m.v. andere applicatie. 

Havinga   

CDA/unaniem Buslijn 109 

halfuursdienst 

Verzoekt het College: 

● Bij de provincie Noord-Holland en 

de provincie Utrecht aan te dringen om 

de halfuursdienst van Lijn 109 zo spoedig 

mogelijk te hervatten tot de 

ingebruikname van de HOV-halte 

Eemnes. 

● Onze zorgen en bezwaren over te 

brengen aan Gedeputeerde Staten en 

Reijn   
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Provinciale Staten van de provincies 

Noord-Holland en Utrecht en aan de 

(in)formateurs van beide provincies 
VVD 10-7-2023 dienstwoningen voor de 

brandweer 

Verzoekt het college om te onderzoeken 

of de bouw van een aantal 

dienstwoningen voor de brandweer op of 

naast het brandweerkazerne mogelijk is 

waar brandweermensen kunnen wonen 

zolang zij lid zijn van de vrijwillige 

brandweer. 

Reijn   

CDA 10-7-2023 Wijziging GR BEL 

combinatie 

●het voorstel de gevoelens opwekt dat 

de relatie tussen de BEL Raden en BEL 

combinatie allemaal wat formeler wordt. 

En daardoor de Raad meer op afstand 

wordt geplaatst. 

●dit niet als een gewenste 

ontwikkelrichting wordt gezien. 

●een goede relatie tussen de BEL 

combinatie en Raad, juist meer inzet 

vraagt dan het beoordelen van een 

begroting en de jaarrekening. 

●de Raad dus ook op informele basis 

betrokken wil zijn m.b.t. issues die spelen 

binnen de BEL combinatie. 

 

 

Roept het College op: 

om deze gevoelens over te brengen aan 

de BEL combinatie. En de wensen mee te 

Van Benthem   
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nemen in het te voeren beleid binnen de 

BEL combinatie 
 


